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ZÁPIS ZE 3. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2020 
konaného dne 16.června 2020 v 15.00 hod. 

v klubu hasičů na Velkých Petrovicích 
 

Přítomní členové: Ing. J. Beran, Ing. J. Krtička, Mgr. M. Maroul, Ing. M. Šrůtek, B. 
Klímová, V. Friml, J. Cibulka, P. Šubíř 

 
Omluvení členové:  
 
Hosté: účetní a zaměstnanci obcí, D.Dědová ( SDMB ), P. Rejchrt a D. Hauschke ( MAS  
             Stolové hory, O. Landová  
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   V. Friml 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Vladislav Friml 
  
Usnesení č.01/03/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Vladislava Frimla ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/03/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro:       8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 

PROGRAM: 
 
1. Zahájení 
2. Územní působnost v MAS Stolové hory 
3. Společnost pro destinační management Broumovska 
4. Sociální služby na Policku 
5. Přijetí návratné finanční výpomoci od obcí 
6. Přijetí dotace z KHK na regionální rozvoj 
7. Účetní DSO Policka 
8. Úprava rozpočtu 2020 
9. Efektivní a profesionální veřejná správa DSO Policka 
10. Právní služby pro obce 
11. Zádrž vody v krajině 
12. Výsadba zeleně na Policku 
13. Zpráva o auditu DSO 
14. Diskuze 
15. Závěr 
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1) ZAHÁJENÍ 
Přítomné uvítal předseda svazku Ing. Jiří Beran, dále představil předem navržený 

program, který byl vzhledem k delší časové prodlevě, způsobené koronavirovou krizí, o něco 
delší.  

Přítomni jsou všichni členové. Zasedání je usnášeníschopné. 
 

Usnesení č.03/03/2020 
Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  

 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 

 
2) ÚZEMNÍ PŮSOBNOST V MAS STOLOVÉ HORY 

Pavel Rejchrt z MAS Stolové hory poděkoval za pozvání a informoval o probíhající 
standartizaci MAS na nové období let 2021 – 2027. Pro tento úkon potřebuje MAS podpisy 
od všech starostů obcí a členů MAS o setrvání v MAS Stolové hory. Rejchrt poděkoval všem 
za součinnost a pozval členy na valnou hromadu MAS, která se koná 30.6.2020 ve Žďáře nad 
Metují.  
 
 
3) SPOLEČNOST PRO DESTINAČNÍ MANAGEMENT BROUMOVSKA 

Denisa Dědová se představila přítomným jako manažerka Společnosti pro destinační 
management Broumovska a prezentovala činnost SDMB za měsíc květen a část června. Dále 
informovala starosty o připravovaných projektech a byla připravena odpovědět na případně 
dotazy, které nepřišly.  
 
 
 
4) SOCIÁLNÍ SLUŽBY NA POLICKU 

Olga Landová, vedoucí sociálního odboru MěÚ Police n. M. informovala o stavu 
sociálních služeb – aktuálně je nejvíc klientů z Police n. M., která má nejstarší obyvatelstvo. 
Pečovatelské službě aktuálně chybí jedno vozidlo pro pohodlné zajištění péče o všechny 
klienty – může se tudíž stát, že dojde k nastavení maximálního počtu klientů z jednotlivých 
obcí dodatkem k existující smlouvě. V případě pořízení dalšího vozidla je reálné navýšení 
příspěvků obcí na pečovatelskou službu. Díky dobudování střediska osobní hygieny v Polici 
n. M. se mění status z terénní pečovatelské služby na ambulantní pečovatelskou službu. Pro 
řešení stárnutí obyvatelstva je připraven plán na dostavbu domu s pečovatelskou službou.  
 
 
5) PŘIJETÍ NÁVRATNÉ FINANČNÍ VÝPOMOCI 

DSO Policka na svém předchozím zasedání schválil smlouvy s obcemi Suchý Důl, 
Machov, Žďár nad Metují a městem Police nad Metují ohledně návratné finanční výpomoci 
k financování projektu Efektivní a profesionální správa. Finanční výpomoc byla přijatá DSO 
Policka dle schválených smluv.  
 
 
Usnesení č.04/03/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje přijetí návratné finanční výpomoci 2 000 000 Kč od 
města Police nad Metují, 1 000 000 Kč od městyse Machov, 300 000 Kč od obce Žďár nad 
Metují a 300 000 Kč od obce Suchý Důl dle smluv schválených usnesením č.05/02/2020.   

Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
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6) PŘIJETÍ DOTACE Z KHK NA REGIONÁLNÍ ROZVOJ 
DSO Policka získalo dotaci z programu Regionální rozvoj Královéhradeckého kraje ve 

výši 81 000 Kč na rozvoj regionu. Je třeba schválit smlouvu v navrženém znění.  
 
Usnesení č.05/03/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje přijetí dotace z Královéhradeckého kraje na regionální 
rozvoj DSO Policka ve výši 81 000 a schvaluje smlouvu zaslanou KHK krajem.   

Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
7) ÚČETNÍ DSO POLICKA 

Předseda DSO informoval o nutnosti uzavřít novou smlouvu s účetní p. Hrnčířovou, která 
byla dosud placena z projektu Efektivní a profesionální veřejné správy. P. Hrnčířová souhlasí 
s pokračováním spolupráce za stejných podmínek, jako dosud.  

 
Usnesení č.06/03/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje smlouvu s p. Monikou Hrnčířovou o poskytování 
služeb v účetnictví pro DSO Policka a odměnu ve výši uvedené ve smlouvě, tj. 2 600 
Kč/měsíc.    

Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
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8) ÚPRAVA ROZPOČTU 
M. Zeman informoval o úpravách rozpočtu v důsledku přijetí dotace 

z Královéhradeckého kraje a návratné finanční výpomoci od obcí. 

 
 
Usnesení č.07/03/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje úpravu rozpočtu, rozpočtové opatření č.1. Celkově 
znamená rozpočtové opatření č.1 zvýšení příjmů o 81 000 Kč, zvýšení výdajů o 81 000 Kč.   

Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
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9) EFEKTIVNÍ A PROFESIONÁLNÍ VEŘEJNÁ SPRÁVA 

M. Zeman sdělil aktuální informace o projektu – byla podána Zpráva o realizaci a Žádost 
o platbu. Tyto se z Ministerstva vrátily s žádostí o doplnění informací o školeních, výplatách 
a pasportech – požadovány termíny veřejných projednání v obcích, zapojení realizačního 
týmu do prací na pasportech atd. Termín na doplnění požadovaných informací je 26.6.2020.  
 
10) PRÁVNÍ SLUŽBY PRO OBCE 

M. Zeman navázal na mail rozeslaný starostům a na obce ohledně právních služeb, které 
poptával po zájmu ze strany starostů, s nabídkou právní kanceláře KVB a JUDr. Havla.  

 
J. Škop – informoval o možnosti využití volných hodin z tarifu u kanceláře KVB, kterou 

využívá Police n. M. Dle něj právní kancelář poskytne komplexnější služby v kratším čase, 
než samostatný právní zástupce. Navrhl zpracovat nabídky do tabulky pro srovnání.  

 
Starostové nabídky zváží, promyslí využití právních služeb v minulém roce pro stanovení 

objemu hodin, a na dalším zasedání se rozhodne o dalším postupu.  
 
 

11) ZÁDRŽ VODY V KRAJINĚ 
J. Beran informoval o projektu Strategické rady regionu Broumovska na zpracování 

projektů zadržování vody v krajině. Tento projekt si klade za cíl komplexně zpracovat 
problematiku zádrže vody v krajině, včetně návrhu opatření, v povodí Dunajky. Projekt byl 
navržen k účasti všem obcím, zapojí se do něj Police n. Met. a Žďár n. Met.  

Starostové se shodli, že téma zadržování vody v krajině by mělo být v další spolupráci 
DSO zásadní.  
 
12) VÝSADBA ZELENĚ NA POLICKU 

M. Zeman informoval starosty o postupu projektu výsadby zeleně v obcích Machov – 
Bělý a na Bezděkově. Dle informace z MAS Stolové hory se projekt zdržel na Ministerstvu, 
po jejich dotazu na jeho stav bylo požadováno doplnění informací. Doplněný projekt prošel 
věcným hodnocením a byl doporučen k financování. Rozhodnutí aktuálně není k dispozici.  
 

M. Maroul – vznesl dotaz na rozdělení projektu na dvě zakázky – Bezděkov zvlášť, 
Machov zvlášť – pro rychlejší realizaci. Násyp, na kterém se na Bezděkově mají realizovat 
výsadby, není aktuálně hotový a tudíž by došlo ke zdržení výsadby i v Machově.  
M. Zeman – tuto možnost prověří u řídícího orgánu a informaci předá starostům dotčených 
obcí  
 
13) ZPRÁVA O AUDITU 

M. Zeman přednesl zprávu o auditu provedeném Královéhradeckým krajem, který 
proběhl bez zjištěných závad a nedostatků.  

 
14) DISKUZE 

 J. Beran – informoval o vzniklé Strategické radě regionu Broumovska, která si klade 
za cíl nadregionální prezentaci Broumovska a získání financí pro region. Cílem je podpora 
menším továren a výrobních podniků, místních podnikatelů atd. Rada již podala žádost o 
dotaci v projektu zádrže vody v krajině. Řešila v rámci aktuální situace otevření hranic pro 
pendlery v souvislosti s COVID -19. Působištěm kopíruje oblast CHKO Broumovska. Mají 
cíl vytvořit databázi pozemků a budov pro podnikání v regionu, evidenci brownfieldů pro 
další využití. Vše chtějí zpracovat na web, který by měl být v provozu v průběhu září 2020.  
Chtějí i dále řešit problematiku zádrže vody v krajině. Chtějí úzkou spolupráci s obcemi a 
dalšími subjekty, se kterými by chtěli společnou schůzku min. 2x ročně.  
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 J. Krtička – informoval o nabídce kurzu bezpečné jízdy pro seniory a navrhuje oslovit 
např. Senior klub Ostaš s takovou nabídkou.  
- dále informoval o nominaci jabloně u Lidmanů do soutěže Strom roku. Požádal 
přítomné o zapojení do internetového hlasování, které bude dostupné od 21.7.2020 
- vznesl dotaz na stav realizace Kalendáře DSO na rok 2021 – chce před tiskem vidět 
návrh fotek i kalendária 
M.Zeman – odpověděl, že fotky od Tomáše Šrejbera budou vybrány do konce června, 
aktuálně se čeká na odpovědi od vydavatelů pro výběr nejvýhodnější nabídky, kalendář 
by měl být k dispozici v obvyklém  čase – začátek září  
 
 M. Maroul – informoval o stavu výstavby kanalizace na Bezděkově – úsek od OÚ na 
Mýto by měl být dokončený do konce roku, úsek kolem Hotelu Na Mýtě se bude 
realizovat příští rok.  
- poděkoval Polici n. M. za realizaci cyklostezky kolem Kozínku a zeptal se na aktuální 
stav a postup prací 
- dále informoval o dlouhodobém záměru propojit Bezděkov s Policí cyklostezkou podél 
hlavní cesty 
  

 J .Škop – stavba cyklostezky aktuálně probíhá, asfaltování by mělo proběhnout příští 
týden, konec realizace je v září, ale firma předpokládá dřívější předání 

 
Friml – cyklostezka dle něj měla být výš, z důvodu povodní 

- chce zahájit další spolupráci na opravě mostů v Maršovském údolí 
- navrhuje zprůchodnit cestu z Maršova do České Metuje 
- upozornil na logičnost možnosti realizace cesty po pravé straně řeky od petrovického 

tunelu pod Petrovičky  
 

Cibulka – Česká Metuje plánuje opravu cesty z Maršova do České Metuje a uvažuje o 
možnosti cyklotrasy až na Bischofstein  
 
Maroul – představil nové zaměstnankyně obce – p. Košovou a p. Jarošovou.  
 
15) ZÁVĚR 

Příští veřejné zasedání se uskuteční v Bezděkově nad Metují, termín bude upřesněn. 
 

 Ing. Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  
 
 

 
 

Zapsal: Martin Zeman 
V Polici nad Metují 17.6.2020 

 
 
 
 
 
 
 

…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Vladislav Friml  
 předseda svazku ověřovatel 


